
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

PvdA  
Datum 31 mei 2022 
Onderwerp Aanvullende vragen openluchttheater Vrouwenhof 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Vandaag in BN/De Stem op pagina 1 regio : Buitentheater krijgt geen vergunning vanwege teveel 

geluid, zie HIER. 

 

College, wij mogen u verwijzen naar eerdere raadsvragen over dit onderwerp die nog beantwoord 

dienen te worden, zie HIER. Wij hebben naar aanleiding van publiciteit in BN/De Stem van vandaag 

aanvullende vragen. 

 

 

1.      Is het vigerende bestemmingsplan aangaande Vrouwenhof ten aanzien van dit openlucht 

theater op orde? 

Wordt daarin ook het openluchttheater Vrouwenhof genoemd en goed geregeld qua 

bestemmingsplan? 

Zo nee, hoe lang bestaat deze situatie al? 

2.      Er is recent flink geïnvesteerd en gerenoveerd in het openluchttheater. Was toen de situatie 

aangaande het kunnen geven van voorstellingen in dit openluchttheater bekend en mogelijk? 

3.      In BN/De Stem staat vermeld dat in 2023 weer voorstellingen worden gegeven in dit 

openluchttheater. Is dat juist? 

4.      Graag meer informatie over de vergunning van de omgevingsdienst die kennelijk is geweigerd 

vanwege teveel geluid? 

Hoe is deze procedure doorlopen? Graag informatie? 

5.      Volgens de Kamer van Koophandel is de eerste inschrijving van stichting openluchttheater 

Vrouwenhof, statutaire zetel gemeente Roosendaal vanaf 17 november 2014 (datum oprichting) en 

zijn alleen per 25 september 2019 de bestuurders gewisseld. 

Is dit juist? 

In de krant BN/De Stem staat vandaag dat vanwege wisseling exploitant een nieuwe onderhavige 

vergunning moest worden aangevraagd? Graag verduidelijking en toelichting? 

6.      De wethouder cultuur wordt aangehaald in dit krantenartikel die aangeeft nog alles geprobeerd 

te hebben om Vrouwenhof het toneel te laten zijn ook in 2022. 

Graag uitleg en toelichting aangaande zijn inspanningen? 

https://www.bndestem.nl/roosendaal/geen-vergunning-voor-vrouwenhof-openluchtvoorstellingen-nu-in-de-tuin-van-hasselt~aa1677f9/
https://raad.roosendaal.nl/documenten/Raadsvraag/065-2022-Raadsvragen-PvdA-Openluchttheater.pdf


 

7.      Fijn dat de voorstellingen door kunnen gaan in de tuinen van Hasselt. Is hier aangaande regels 

alles op orde ook qua geluid en vergunningen? 

8.      Is het zeker dat in 2023 het openluchttheater Vrouwenhof in Roosendaal, onze parel, in 

Vrouwenhof op de totaal gerevitaliseerde plaats haar voorstellingen kan geven qua toneel, muziek en 

cabaret? 

 

Wij zien uw antwoorden graag zo spoedig mogelijk tegemoet en gaan dan graag het gesprek c.q. 

debat met uw college aan over dit onderwerp 

 

Namens de fractie van PvdA,  

Paul Klaver 

 

  



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1. Het bestemmingsplan dateert van 2013 en dient te worden aangepast. 

 

2. Nee, dat was in 2021 niet bekend. Zie Raadsmededeling van 9 juni 2022. 

 

3. Dat hangt af van het door de Raad tegen die tijd gekozen scenario en de realisatie daarvan. 

Zie Raadsmededeling van 9 juni 2022. 

 

4. De aanvraag ging om meer factoren dan alleen geluid. Zie Raadsmededeling 9 juni 2022. 

 

5. Het bestuur van Stichting Openluchttheater Vrouwenhof heeft aangegeven te willen stoppen 

met activiteiten in het park. Daarop is De Kring gevraagd dit over te nemen en is de subsidie 

overgegaan naar De Kring. 

 

6. Alle mogelijkheden zijn zorgvuldig bekeken en afgewogen. Zie Raadsmededeling van 9 juni 

2022. 

 

7. De voorstellingen gaan niet door in de tuin van Van Hasselt maar in de Tongerlotuin. Zie 

Raadsmededeling van 9 juni 2022. 

 

8. Zie antwoord op vraag 3. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               

 

 


